
FINANSSTYREMØTE

Torsdag 1. juni 2023 - Knaus

Protokollutskrift

Til stede:
Finansstyret: Monica Rolfsen, Live Wermundsen Mork, Magnus Askeland

Øyvind Hauge, Magnus Runnerstrøm, Kristoffer Meggelæ Pedersen, Astri
Elgethun, Bor de Kock, og Bendik Johansen

Observatører: Kari Johanne Sørensen Bøckman (UKEsjef UKA-23), Ingeborg Hollekim
Bringslid (Rådet),Ingvild Wie (GS), Thea Kvinnegard (GU) og Åsmund Hunderi
Stemland (påtroppende GRIF)

Forfall: Nora Røkaas Hermansen (DL)
Referat: Godkjent
Innkalling: Innkalling ble godkjent
HMS: Evaluering av brannøvelse 26. april 2023

Vedtakssaker

Sak 18/23 Oblatsøknader fra gjeldende fra høsten 2023 - AU-vedtak men
referatføres i FS-referatet

VEDTAK:
● Finansstyret godkjenner at Kulturutvalget innvilges 4 nye funksjonæroblater. KU vil

dermed utvides fra 12 til 16 funksjonærer.
● FS godkjenner at ITK øker antall funksjonærstillinger fra 12 til 15. De skal tilhøre

IT-funksjonær i ITK.
● Finansstyret godkjenner at Diversegjengen øker antall instruksfestede funksjonærer

fra 20 til 25.
● Finansstyret innvilger Kafé- og serveringsgjengen ett funksjonæroblat fra og med

høsten 2023. KSG vil dermed gå fra å bestå av 85 funksjonærer og 272
gjengmedlemmer, til å bestå av 86 funksjonærer og 272 gjengmedlemmer.

● Finansstyret godkjenner at Studentersamfundets Kafé- og Serveringsgjeng får
midlertidig inntil 5 oblater i et halvt år for å stifte Kafé- og Serveringsgjengens
informasjonsteknologiske Komité (KSG-IT). Ny vurdering i slutten av høstsemesteret
2023.
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● Finansstyret godkjenner at TSS/TKS får én ekstra funksjonærstilling. Denne skal
tilhøre Musikkrådsleder i Knauskoret.

● Finansstyret godkjenner at Studentersamfundets Orkester (Musikerlåfte) får én
ekstra funksjonærstilling. Denne skal være leder i Samfundets Fusion Orkester (SFO).

● Finansstyret godkjenner at FG-web øker antallet aktive funksjonærer som tas opp fra
1 webutvikler under høstopptaket til 2 webutviklere under høstopptaket.

● Finansstyret innvilger Strindens Promenade Orchester to ekstra funksjonæroblat.
Dette skal tilhøre musikalsk leder og kasserer i gjengen.

● FS godkjenner at Markedsføringsgjengen får 6 ekstra gjengisoblater fra høsten 2023.
Markedsføringsgjengen vil dermed bestå av 76 aktive; 35 funksjonærer og 41
gjengiser.

Sak 19/23 ISFiT søker om funkepangoblaer

VEDTAK: ISFiT-styret har mulighet til å fortsette som funkepanger, etter søknad fra
påfølgende ISFiT-styre, såfremt de kvalifiserer etter kriteriene satt av FS. Søknad skal
sendes Gjengutvalget og behandles i FS-AU.

Sak 20/23 Revidert romplan nytt og eksisterende bygg

VEDTAK: Finansstyret vedtar Nybyggkomiteéns forslag til revidert arealfordeling for
nytt og eksisterende bygg

Sak 21/23 Godkjenning av medlemmer i Gjengutvalget (GU)

Gjengutvalget har hatt opptak og de nye medlemmene i Gjengutvalget kom innom FS-møtet og
presenterte seg.

VEDTAK: Finansstyret godkjenner Thea Kvinnegard , Ingrid Louise Heck, Amund Fredrik

Strømsnes, Bjørn Haaland Oma, David Standal, Eli Fjellbirkeland Johannesen,Erik

Thinn Tvedt, Johanne Bogen, Ola Marius Aune, Sebastian Speleman og Solveig

Mørch-Jensen som medlemmer av Gjengutvalget.

Gjengutvalget består nå av: Thea Kvinnegard (leder), Ingrid Louise Heck (nestleder),

Amund Fredrik Strømsnes (media), Bjørn Haaland Oma (medlem), David Standal

(drift), Eli Fjellbirkeland Johannesen (teknisk),Erik Thinn Tvedt (kunst), Johanne

Bogen (medlem), Ola Marius Aune (driftsteknisk), Sebastian Speleman (medlem) og

Solveig Mørch-Jensen (baksida).
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Sak 22/23 Instruks for Gjengutvaget GU
Nybyggkomiteen har laget to forslag til instruks for Gjengutvalget. Forslagene ble behandlet på

GSK-møtet 25. mai 2023, og følgende ble vedtatt: GSK Støtter Nybyggkomiteéns Forslag A til instruks

for Gjengutvalget.

VEDTAK: Finansstyret vedtar Nybyggkomiteéns forslag A til instruks for gjengutvalget

med gyldighet fra 01.06.23. Denne erstatter Instruks for Gjengsekretariatet.

Sak 23/23 Forventningsavklaring
Forvetningsavklaringen er behandlet i GSK og ble godkjent med følgende vedtak: GSK godkjenner
forventningsavklaringen for frivillige på studentersamfundet, og ber FS å fortsette med
innføringsprosessen.
FS ønsker å innføre forventningsavklaringen så fort som mulig slik at det fra og med jul ikke skal være
mulig å søke om oblat uten å godta forventningsavklaring. Ordningen evalueres innen utgangen av
2024.

VEDTAK: Finansstyret vedtar framlagte forslag til Forventningsavklaring for frivillige i
Studentersamfundet med de språ GU får ansvaret for innføre dette til høsten 2023.
Systemet skal evalueres innen høsten 2026.

Orienterings- og diskusjonssaker

Nybygg
Tatt til orientering.

Budsjett UKA 23
Tatt til orientering.

Hvordan var det for UKA å få forventningen så seint? - diskusjonssak 20 min
UKA ønsker at den økonomiske forventningen kommer tidlig.
Men det er også viktig at det er rom for nye ting.
Det er viktig at FS er litt tettere på med risikofylte avgjørelser for at UKST ikke skal bli for risikoaverse.
Første våren etter at UKST har blitt tatt opp er det viktig med en åpen dialog med FS og UKA om hvor
man vil.
Alt trenger ikke komme på en gang, det kan være overordnet forventning og formål først og BP
senere f.eks.
Kan se på ESG-mål for både Samfundet og UKA

Driftsorientering
FK har gjennomført investering av ny digitalmikser etter å ha fått støtte fra Kulturrom.
De fikk inn 2 stk tilbud, et på 461 518,00 kr ink mva og et på 345 556,22 ink mva
Total kostnad for hele investeringen er: 345 556,22 kr ink mva
Støtten fra kulturrom er på 187 500 kr ink mva
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Kostnad for Samfundet er da 158 056,22 kr ink mva. Det var budsjettert med opp til kr 200 000,-

For de spesielt interesserte har de investert i en A&H DLive C3500 ink. nødvendig system. Dette er
den typen mikser “alle” bruker nå og den kan enkelt flyttes rundt på både det nye og det gamle
bygget ved behov.

321 166 kr til 12 stk Martin Era 600 Performance til Regi, fått støtte på 677 000 kr, innkjøpet er på
998 166 kr ink mva, det var budsjettert med opp til 900 000 for investeringer i regi, men dette er det
som brukes i år.

Linn-Marita Unhjem går ut i mammaperm, Ingvild Wie går inn som vikar i et år.

Orientering fra Studentersamfundets leder
- Planlegger høsten, valg, arendalsuka osv
- Snakka litt med adressa og nidaros om overskudd, prisvekst og generelt samfundet
- Kampanje om å få studenter til å melde flytting o
- Støtte til nybygg fra Janus-linjeforening
- Sparebank 1, øremerking? f.eks til innredning?

Orientering fra GRIF
- Veldig fornøyd med frivillighetsavtalen
- Runder av og gir staffettpennen videre
- Erfaringsoverføring mellom ny og gammel grif

Orientering fra Gjengsekretariatet/Gjengutvalget
- Tatt opp medlemmer til GU:

- Driftsteknisk: Ola Marius Aune
- Nestleder: Ingrid Heck

- Skal ta opp ny baksida snart, mest sannsynlig i morgen.
- GS Baksida har sett på beredskapsplanene og kommet forslag til endring der.
- Jobber med overgangen fra GS til GU.
- Begynt å planlegge Gjengsjefseminar til høsten.
- Internoblatene for H23 og V24 er ankommet.
- Kunstnerisk forum og arrangerende gjenger har evaluering av semesteret i dag.

Orientering fra UKA
- Solgt ut litt ting
- Lysreklamen er designet
- UKEglass er bestilt
- Et annet oljeselskap er gira
- Vi jobber med å bli miljøfyrtårnsertifisert
- Jobber med prosessen om utfylling av dalen ifm campusprosjektet

Orientering fra Finansstyrets arbeidsutvalg
Se referat fra AU-møte 11. mai 2023.

Runde rundt bordet
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Eventuelt
Styreforsikring

Kritikk av møte
Bra møteledelse! Deilig at møtet ikke drar ut
Savner å ha en referent

Møtet hevet kl. 19:30

NESTE FINANSSTYREMØTE 2023-09-07

Referent: Live Wermundsen Mork/Nora Røkaas Hermansen

Monica Rolfsen Live Wermundsen Mork Magnus Askeland Øyvind Hauge

Magnus Runnerstrøm Kristoffer Meggelæ Pedersen Astri Elgethun Bor de Kock

Bendik Johansen
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